
Har været røgfri i 2 år, dette var ikke muligt uden e-damp, 

Damper nu på mindste nikotinstyrke, uden e-damp er jeg tilbage på cigaratter.  

 

Jeg forestår ikke hvorfor det er e-cigaretten og ikke tobak-cigaretten der bliver forbudt. Der er noget 

der ikke stemmer. 

 

M.v.h Jette larsen  
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